

# Announcement



# إعلان

## Dear Beloved USTF Community,

As per university's efforts to support your health and enrich the health awareness among USTF community especially during the global pandemic of COVID19, you are invited to visit the "Health Promotion" corner held in collaboration with Life Pharmacies at the conference hall of USTF. The "**Health Promotion Campaign**" includes free primary health indicators checkups including Blood Pressure, Blood Glucose, Body Mass Index, Pulse rate, and Oxygen saturation. In addition to that, you will get free immune booster samples of vitamins and minerals.

The campaign will be held from Sunday 26<sup>th</sup> till Monday 27<sup>th</sup> of September 2021 from 10:00 AM to 02:00 PM.

For more information,  
Office of Events  
092023445

## أعزاءنا منتسبي مجتمع الجامعة الكرام،

في إطار جهود الجامعة لدعم صحة منتسبيها وتعزيز الثقافة الصحية لديهم خاصة في ظل تحديات وباء كوفيد 19، فأنتم مدعوون لزيارة ركن "الدعم الصحي" المقام بالتعاون مع صيدليات لايف وذلك في قاعة المؤتمرات بالجامعة. تتضمن "**حملة الدعم الصحي**" فحوصات مجانية للمؤشرات الصحية الأولية بما في ذلك ضغط الدم وسكر الدم ومؤشر كتلة الجسم ومعدل النبض وتشبع الأكسجين. بالإضافة إلى ذلك، ستحصلون على عينات مجانية من الفيتامينات والمعادن الهامة لتعزيز مناعة الجسم.

ستقام الحملة من الأحد 26 إلى الاثنين 27 سبتمبر 2021 من الساعة 10:00 صباحاً إلى 2:00 ظهراً.

لمزيد من المعلومات،  
مكتب الفعاليات  
092023445

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

USTFujairah

## USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات  
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER  
APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً  
سجل الآن